
 
 
Rondvraag: Voortgang Woningbouw Harmelen 
 
 
 
Op 13 oktober 2015 heeft de gemeenteraad kennis genomen van de strategische 
woningbouwplanning van de gemeente Woerden. Voor Harmelen staan hierin een aantal 
plannen opgenomen die in het begin van 2016 opgestart dan wel onderzocht zouden gaan 
worden. Het CDA heeft naar aanleiding daarvan de volgende vragen:  
 

1. Voor de locaties voormalig Gemeentehuis, Mauritshof voormalig Notenbalkterrein en 
Willem Alexanderlaan voormalig Fonteinterrein wordt de ontwikkeling gestart. Wat is 
van deze drie locaties de stand van zaken mbt het starten van de ontwikkeling? 

2. Welk inspanningen heet het college tot nu toe geleverd om tot starten van de 
ontwikkeling van deze terreinen over te gaan? 
 

 
Wat betreft de locaties Hof van Harmelen en Buitenhof staat in de strategische 
woningbouwplanning dat in het eerste kwartaal van 2016 duidelijk moet worden of het 
haalbaar is deze locaties te ontwikkelen.  

3. Wat is hierin de stand van zaken? 
4. Welke inspanning heeft het college tot nu toe geleverd om haalbaarheid van 

ontwikkeling van genoemde locaties mogelijk te maken? 
 

 
En in zijn algemeenheid: 

5. Welke inspanningen gaat het college leveren om bij de ontwikkeling van genoemde 
terreinen tegemoet te komen aan de woonwensen van de inwoners van Harmelen 
zoals opgenomen in de Woonvisie? Hiermee bedoeld mijn fractie bijvoorbeeld de 
wens van Harmelenaren om extra in te zetten op de bouw van woningen voor starters 
en senioren en betaalbare koopwoningen? 

 

 
 
Namens de CDA fractie: 
Toos van Soest 
 


